
Karin Krajčo Babinská 
je filmová a televizní režisérka, spi-
sovatelka a herečka. Natočila dva 
celovečerní filmy – Pusinky (2007) 
a Křídla Vánoc (2014). Režírovala 
nejúspěšnější klipy kapely Kryštof 
a také její velké koncertní show, 
včetně té největší na Strahově. 
Se svým manželem Richardem 
Krajčem a třemi dětmi žije v Praze. 
V roce 2016 založila blog Kecy, 
kecy, kecičky. O rok později jí vyšla 
stejnojmenná kniha. V roce 2018 
následoval román Za sny. Dva roky 
nato vydala knihu Hvězdy na cestě. 
Oba romány jsou i v audio verzi 
s hlasem Richarda Krajča.
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Buddha 
i pornografie pěkně 
vedle sebe
Andělské vlasy a nebe v očích. Čertovsky rudá rtěnka a tetování na mnoha částech těla. Karin 
Krajčo Babinská. Zamýšlím se, zda budu vést dialog více s andělem, nebo s čerticí? Na mé 
otázky ale odpovídá daleko pestřejší paleta tváří téhle ženy. Důsledná režisérka, která budí 
respekt. Introvertka, která by zvládla dlouhé měsíce v naprostém soukromí psát své knihy. 
Pařmenka, která nemusí celou noc spát a holduje mejdanu se svým mužem, hudebníkem 
Richardem Krajčem. Křehká a drobná bytost, která stále není stoprocentně spokojená sama 
se sebou. „Ezožena“, která si raději než na párty s lidmi popovídá s koněm nebo s krystaly. 
I na konci našeho rozhovoru ale prohlásila: „Tak to byl dobrej pokec teda.“ Souhlasím. 
A doufám, že budete i vy. Pojďte se mnou na návštěvu do domova velké rodiny, kde bydlí 
v harmonii dospělí, děti, zvířata, hudba, humor, kreativita a hlavně láska.

Děkuju vám, Karin, že můžeme dělat rozhovor u vás doma. 
Máte to tu moc milé a útulné.
No, uvidíme, jak to půjde, jestli se soustředím…
(A zatímco Karin připravuje kávu, vbíhají do kuchyně dva psi, 
jeden rovnou vyskočí na stůl, druhý se snaží bránit paničku 
a třetí štěká z pokoje.)
No vidíte. Už je to tady. Ramba, prosím vás, z toho stolu nor-
málně sundejte. A Elsy si nevšímejte, ona je pastevecký pes, 
a když přijdou neznámí lidé, musí dokázat, že je hlídač. Ale 
za chvíli si zvykne. A toho třetího sem radši ani nepustím. Oni 
na sebe s Elsou žárlí a chtěli by mě hlídat oba.

Mně psi nevadí, jsou docela milí. Ale ještě víc mě zaujala 
támhleta vaše obrovská sbírka andělů, co máte nad krbem. 
Těch teda je. (ukazuji na sbírku desítek andělských soch a so-
šek různých velikostí)
A to je jen malý zlomek. Další spousta jich je ještě v garáži.

Vidíte, tak to mi krásně nahrává na první otázku. Kdy jste 
poprvé potkala anděly?
Páni! A jakou chcete slyšet odpověď?

No, pravdivou…
Víte ale, já můžu jít tak hluboko, že už mi nikdo nebude rozu-
mět. Nebo klouzat víc po povrchu. Nebo někde mezi. Takže – 
jak je to dobré pro ten váš časopis?

Tak si ho dejte před sebe na stůl a mluvte tak, jak to přijde, 
a ono to bude správné…
Dobře. Už to asi chytám… Ale musím to vzít fakt od začátku. 
Ono je to vlastně docela komplikované. Já jsem totiž vyrostla 
v absolutním ateismu a nevíře. Táta byl voják, a byl neuvěři-
telně tvrdý v nazírání na svět. Existovaly pro něj jen vědecké 
důkazy. Maminka taková nebyla, ale protože táta byl silnější, 
tak se mu podvolila. Já jsem se v dětství cítila svými rodiči 
trochu nepochopená, což dnes v dospělosti a s odstupem 

 Už od malička mi bylo jasné, 
že život nemůže být jen o tom 

materialistickém. 
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vidím už taky jinak, ale to je na jiné vyprávění… Prostě jsem 
od malička neustále hledala něco, k čemu bych se mohla 
upnout, protože mi bylo jasné, že život nemůže být jen o tom 
materialistickém, jak mě přesvědčovali. Takže moje nejranější 
vzpomínka je na mé tři oblíbené hračky, se kterými jsem si 
povídala každý večer před spaním. Až později jsem si uvědo-
mila, že jsem se k těm hračkám vlastně každý večer modlila. 
Nevěděla jsem, že je to modlení, že se lze modlit k Bohu, 
Bohyni, Vesmíru (jak si kdo přeje), ale přesto jsem to dělala. 
Říkala jsem těm hračkám svá přání, prosila jsem je, jestli by 
mě mohly podporovat, ochraňovat. A nejen mě, ale i celou 
rodinu. A vytvořila jsem si k tomu i taková svá opakující se 
„zaklínadla“.

Takže taková první dětská iniciace světem mezi nebem 
a zemí? A co se stalo, když jste odrostla hračkám?
Když jsem byla v prváku na gymplu, přišla revoluce, všechno 
se otevřelo a já jsem začala chodit na katechismus, protože 
jsem se chtěla nechat pokřtít. A to jsem prudce narazila u táty, 
my jsme se kvůli tomu příšerně hádali, naše diskuse byly hod-
ně ostré. Každopádně jsem to nevzdala a na ten katechismus 
jsem chodila celý rok k jednomu takovému starému panu 
faráři. Jenže jsem byla zklamaná, jak málo jsem od něj dostala 
odpovědí na to, co jsem potřebovala vědět. On totiž – asi 
i tím, že už to byl starší pán – nazíral věci ohledně víry velice 
dogmaticky, a když jsem se ho na něco zeptala, tak mi často 
neuměl odpovědět. Později jsem se setkala s celou řadou 
mladších kněží, kteří už byli otevřenější a ty odpovědi mi dá-
vali jinak a pro mě uspokojivěji. Ale tenkrát se to ještě nestalo. 
A i když jsem měla stále mnohé otázky, které se mi nezdály, 
a ani panu faráři se do mého křtu tudíž zas tak moc nechtělo, 
tak mě po roce skutečně pokřtil. Křtil nás tehdy tři skoro 
dospělé lidi najednou. Všichni měli u křtu své rodiny a blízké 
a já tam neměla vůbec nikoho, protože rodiče odmítli přijít. 
Za kmotru mi šla spolužačka ze třídy. Sice jsme si potom bě-
hem života tak nějak zmizely, takže na mě jako kmotra nijak 
nedohlíží, ale nesu si po ní hezké křestní jméno Magdaléna.

Předpokládám, že křest, tak jak ho popisujete, pro vás tedy 
nebyl vrcholem nějaké cesty, ale naopak začátkem dalšího 
hledání…
Ano. Já jsem potom začala hledat především v knihách. Četla 
jsem o všech možných náboženstvích a směrech, ale pořád 
jsem nedokázala najít, co jsem hledala, a vlastně těžko říct, 
co to vůbec bylo. Postupně jsem ale začala objevovat, že to 
všechno, co čtu, má určité styčné body. Jinak se to nazývá, má 
to jiné názvosloví, ale ty styčné body tam jsou. Začala jsem 
je vidět a byl to pro mě důležitý mezník. A když jsem pak 
jednou odjela do Izraele, byla jsem tam na filmovém festivalu, 
a ocitla se v Jeruzalémě, naprosto mě fascinovalo, že existuje 
místo, kde se kříží několik důležitých náboženství. A že to 
místo může být tak silné, až je to hmatatelné. Má svou energii. 
A tak jsem postupně začala vnímat místa, věci i lidi kolem 
sebe především přes energii. A mám to tak dodnes. Ale musím 
s tím opatrně, nasávám všechno jako houba. Musela jsem se 
naučit odstřihávat lidi a situace, které nepotřebuju a které mě 
vyčerpávají. Potkávám mraky lidí, a kdybych k sobě pustila 
každého, bylo by to vyčerpávající. A možná úplně zničující.

Tomu naprosto rozumím. S přihlédnutím k vaší režisérské 
profesi mezi tolika lidmi a k tomu k vaší drobné tělesné 
schránce. Ale nějak jsme utekly od těch andělů…
Jo, trochu jo. Ale celé tohle byla i cesta k andělům. Někdo 
anděly vidí, já ne. Ale cítím je. Jsou pro mě taky energií. Jsem 
schopná se na ně napojit. Komunikovat s nimi. Umím číst 
zprávy, které mi od nich přicházejí. Podobně vnímám i energii 
minerálů. Jsem totiž úplný blázen do kamenů, miluju je, jsou 
to pro mě živé bytosti. Když vstoupím do své pracovny, kde 
jich mám fakt spousty, protože je sbírám už přes dvacet let, 
tak je zdravím a rozprávím s nimi. Kameny jsou schopné pře-
dat nám a ukotvit v nás velmi důležité vibrace.

A jak se k energiím a andělům staví váš muž Richard?
Když jsem se seznámila s Ríšou, asi si musel myslet, že jsem 
trochu blázen. Na druhou stranu jeho maminka je vynikající 
kartářka, takže Richard v tom světě mezi nebem a zemí 
částečně vyrostl a určitě mnohé po mamince zdědil. Mimo-
chodem, opravdu neznám lepší kartářku. Její výklady mají 
99% úspěšnost. Na cokoli se jí zeptám, vyjde to přesně tak, jak 
řekne. Když jsme se seznámili, tak právě s ní jsem si mohla 
hodiny povídat o všech „nadpřirozených“ věcech. To bylo fajn. 
Jen mě často varovala, že tak jako s ní o tom nemůžu veřejně 
nikde mluvit. Že bych byla za blázna.

Ale v tom jste ji úplně neposlechla?
Ne tak docela. Je mi jasné, že třeba před dvaceti lety bych ne-
mohla v rádiu říct, že komunikuju s křišťálem. Mám ale pocit, 
že posledních zhruba 10 let se lidské vědomí o těchto věcech 
velmi mocně posunuje a rozšiřuje, takže už o tom můžu mlu-
vit zcela otevřeně.
A taky jsem vlastní zkušeností zjistila, že čím suverénněji 
člověk o něčem mluví, tak tím je cokoli, co řekne, lépe a přiro-
zeněji přijato. A navíc podobné se přitahuje s podobným. Má-
lokdy ke mně přijde nějaký naprostý mudla, který by o těch 
věcech v danou chvíli nechtěl nebo nepotřeboval slyšet. Je to 
přesně obráceně. Vždycky to má nějaký smysl. Pro toho člově-
ka, pro mě nebo pro oba. Fakt se mi nestalo, že by mě někdo 
vyloženě odsoudil za to, co říkám.

Z toho, že jako režisérka máte přirozenou autoritu, dovedete 
si zjednat respekt, máte za sebou mraky velmi úspěšných 
projektů, by jeden očekával, že máte taky zdravé sebevědo-
mí a správnou míru spokojenosti sama se sebou… Ale nějak 
bych si tipla, že to tak úplně nebude. Takže, jak to máte se 
svou vlastní sebehodnotou, Karin?
Sebehodnota? Tak to jste fakt trefila hřebíček na hlavičku. 
Vy jste taky dobře napojená. (smích) Asi to ve mně zanechal 
tatínek, který chtěl mít všechno perfektní, a já jsem po něm. 
Když se mi něco nepodaří tak, jak jsem si představovala, 
jsem zklamaná. Já bych vlastně chtěla být perfektní ve všem, 
a to i přesto, že už velmi dobře vím, že to není možné. Takže 
pracuju na tom, abych po sobě nechtěla tolik a abych se toho 
perfekcionismu aspoň postupně zbavovala. Každý máme 
v životě své téma. Většina lidí dnes řeší vztahy, což není úplně 
můj problém. Mám skvělého muže, skvělé děti… to není to, co 
řeším. Já řeším vztah sama k sobě a to, abych se brala z vět-
šího nadhledu, a téma mé věčné nespokojenosti s tím, čeho 

 Jsem úplný blázen 
do kamenů, miluju je, jsou to 

pro mě živé bytosti. 

 Já bych vlastně chtěla být 
perfektní ve všem, a to i přesto, 

že už velmi dobře vím, že to 
není možné. 
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Karin miluje psy. Aktuálně má její rodina tři. 
Kameny považuje za živé bytosti. Když je hezky, 
nechá je na zahradě nabít ze slunečních paprsků.

dosahuju v práci, protože je to pro mě pořád málo. A celoživot-
ně se taky učím co nejvíc věcí, na které můj perfekcionismus 
nestačí, odevzdávat nahoru. Což je nejvíc osvobozující. Mám 
na to skvělou metodu, kterou doporučuju i ostatním. Když už 
nemůžu u něčeho najít řešení, tak to v hlavě zabalím do mod-
ré krabice, zavřu ji, převážu růžovou mašlí a pošlu tam naho-
ru. Andělům. A k tomu jim řeknu: „Tady to máte, kluci, takhle 
já to nechci a nějak to, prosím vás, předělejte, aby to bylo pro 
moje největší dobro a pro největší dobro všech zúčastněných. 
Já už na to nestačím.“ A fakt to pomáhá.

To je podobná metodika jako z kategorie „jak si správně 
přát“ a posílat přání do vesmíru. To také děláte? Koneckon-
ců, právě o tomto tématu je i váš film Křídla Vánoc, kde ta 
přání nejsou teda tak úplně správně formulována…
Člověk si něco přeje a často si začne hned modelovat, jak by 
ta situace, které chce dosáhnout, měla přesně vypadat. A to je 
hrozná škoda. Protože my nemáme zdaleka takovou fantazii 
jako vesmír. A ten umí plnit přání způsoby, které my nejsme 
v představivosti vůbec schopní dohlídnout.
Nebo se přání splní vážně tak přesně, jak jsme chtěli, ale my 

zjistíme, že takhle jsme to ve skutečnosti vůbec nechtěli. 
Takže pro mě je nejlepší přát si tak, že si jen představím svůj 
finální pocit. Jak se při splnění přání cítím. Když hledám lás-
ku, tak si nevysním, jak velký, krásný, vzdělaný či movitý by 
měl být můj partner, ale ideální je představit si, jak jsem v té 
zamilovanosti šťastná, spokojená, naplněná, zkrátka jak se 
cítím, když jsem milovaná a milující. A pak mi může do života 
vstoupit partner, který ty pocity naplní, a je už úplně jedno, 
jak vypadá. Takže za mě – čím víc se přání specifikují, tím víc 
se to může pohnojit. Tím více se zavíráme do škatulky omeze-
ných možností, zatímco ony mohou být neomezené.

Podstatou vašich profesí je vlastně předávání informací 
a vjemů. Obrazem. Zvukem. Písmem… To máte do jisté míry 
podobné jako my s naším časopisem. A já se přiznám, že si 
někdy říkám, jestli má vůbec ještě smysl do tohoto informa-
cemi přesyceného světa posílat nějaké další? Nekladete si 
někdy podobné otázky?
Tak zrovna tohleto mě úplně netrápí. Já rozděluju svět na to 
hmotné, čemuž můžeme říkat 3D realita, a pak ten nekonečný 
nehmotný svět energií. A já doufám, že do svých filmů, knížek 
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i klipů dávám (nebo je skrze mě dáváno) právě i něco víc než 
jen tu 3D informaci. Nějakou vibraci. A podle mě to tak bude 
i s vaším časopisem. On se dostane především k lidem, kteří 
žijí i mimo svět „3déčka“ a budou schopni mu rozumět. Koho 
to nezaujme, ten si ho nekoupí. A nejspíš si ho ani nevšimne. 
A stejně to vidím se svými knihami. Pokud si najdou něko-
ho, komu fakt něco přinesou, má smysl dál psát, dál tvořit. 
I v tomhle informacemi přesyceném světě.
Co ale naopak moc ráda nemám, jsou nevyžádané osobní 
informace. To, že na někom vidím, proč se mu něco děje a co 
by měl změnit, aby se to už nedělo, neznamená, že si ho po-
sadím proti sobě a pěkně mu to nasypu. Nebo že to dokonce 
udělám ve společnosti dalších lidí kolem. „Hele, ty to máš 
takhle a takhle, protože tvoje máma to a to!“ Ale já nevím, 
jestli to ten člověk potřeboval takto slyšet a jestli to potře-
bovalo slyšet i těch třicet lidí kolem? V tomto případě za mě 
více než jindy platí – Mlčeti zlato. Zažila jsem lidi, a dokonce 
třeba i léčitele, kteří mě obejmuli a v dobré víře řekli třeba: 
No ty vypadáš! Ale věty tohohle typu jsou zaklínadla, která 
mě modelují do roviny, že se necítím dobře. Takže si myslím, 
že s osobními informacemi a s tím, jak se podávají, se musí 
velmi opatrně.

A jak se ve změti informací orientujete vy sama?
Pečlivě si vybírám, co si k sobě pustím. Čtu třeba jen hlavičky 
článků a hlouběji si pročtu jen, co mě opravdu zaujme. Tele-
vizi si třeba nepouštím nikdy. Informace hledám. Ale mám 
ráda svůj Facebook, kde můžu nacházet naprosto různorodé 
světy, protože tam mám různorodé přátele s velice širokým 
spektrem nahlížení na svět. A pro mě je zajímavé se pročítat 
všemi těmi názory. Posílá mě to na různé strany, do různých 
světů, do různých souvislostí. Ať totiž hodnotíme cokoli, koho-
koli, jakoukoli situaci, vždycky je brzo na definitivní soud. My 
si něco můžeme maximálně myslet. Pravda bývá ošemetná 
a bývá jich mnoho.

Jak si pak takové množství všech těch vjemů sama v sobě 
třídíte?
Já tomu říkám, že mám v hlavě předsíň. A tam si střádám 
informace, které se ke mně dostávají. Z více táborů. Ty jsou 
často velmi rozdílné, nesourodé a někdy i velmi extrémní. 
A když přijde čas, tak si z té předsíně vytáhnu nějaký dílek, 
který se mi hodí do mé skládanky. Ale celkový obraz toho, co 
a proč se děje, ten si budu a budeme schopni složit třeba až 
za desítky let. Jestli vůbec někdy. My nejsme totiž ani figurky 
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na šachovnici, jak se občas příměrem říká. Jen se zdálky dívá-
me, jak ty šachy někdo hraje.

Líbí se mi, jak jste respektující a tolerantní. A že i na feno-
ménu sítě a počítače vidíte pro sebe to dobré…
Snažím se vzít si z toho to přínosné. Ale taky si velmi dobře 
uvědomuju, co je na těch nástrojích špatného. Třeba Facebook 
naše děti nemají. Ani ta nejstarší, které je 14 let. Vím, že tahle 
síť je tak trochu žumpa, a vím, co se tam odehrává. Děti mají 
Instagram, který je milosrdnější a kde zdaleka není tolik hejtů 
a příkrých prohlášení…
(Do domu přichází Karinin manžel Richard s dětmi a s ná-
kupem, a zatímco na jídelním stole hledá synovu němčinu, 
dodává: „Neměli by mít ani Instagram. Do osmnácti let mini-
málně. A myslím si to čím dál tím víc. Ony tomu ty děti fakt 
propadají.“)

Jak tedy řešíte doma fenomén – děti a mobily, počítače, hry, 
sociální sítě?
Snažíme se jim to omezovat. Mají na mobilu nastavený 
limit, ale stejně je vidět, jak je ten virtuální svět ovlivňuje 
a pohlcuje, jak se jim stává vzorem. Ořezáváme jim to, na apli-
kacích můžou být jen půl hodiny denně. Malý Ríša rád hraje 
počítačové hry a my ho musíme často upozorňovat, že ho to 
činí závislým, že ho to mění. „To přece nechceš být závislý 
na hrách. Ráno vstaneš a hned jdeš hrát. Rozumíš, že ta hra si 
hraje s tebou, ne ty s ní? Začneš hloupnout. Je tohle to, co do-
opravdy chceš?“ A malý Ríša pak přijde a řekne: „Máš pravdu, 
začínám být závislej, musíme to hlídat.“ Ale pak vidíme, jak ho 
to znova pohltí.
A u holek jsou zase víc problém sociální média. Když je vidím, 
jak se fotěj a u toho se různě nepřirozeně natáčej a kroutěj, 
tak jim musím neustále zdůrazňovat a opakovat, že takhle 
stejně ve skutečnosti nevypadají. I malé děti už dneska 
používají filtry. A pořád do nich hučím, že není důležité, jak 
vypadáme, ale jaké jsme uvnitř. Už jsem s tím úplně trapná, 
jak jim to říkám pořád dokola.

A co pro vás? Je pro vás důležité, jak vypadáte?
Na zevnějšku se projevuje to, jak se člověk cítí uvnitř. Nemy-
slím si, že bychom duši a tělo měli oddělovat. Ono je to jedno. 
Duch, duše, tělo. I to je ta svatá Trojice. Pořád je to jedno. 
Propojené. Záleží mi na tom, jak vypadám. Když se podívám 
do zrcadla, vidím, jak se cítím. Tím, jak se cítím, vyzařuju něco 
ze sebe. Jenom tím, že jsem. To kolikrát stačí. Někam přijdete, 
dobře se cítíte, a ono to na všechny působí. Je tam najednou 
pohoda. Nemusíte mluvit, jen jste a vyzařujete. Tím, jak vypa-
dáte. A vypadáte tak, jak se cítíte.
Ale dcery tohle samozřejmě pochopí a pocítí až později. Až 
vyspějou, dospějou a začnou samy utvářet svůj zevnějšek. 
Zatím se chtějí jen podobat. Nehledají samy sebe. „Mami, 
támhleta holka na Instagramu má takovéhle vlasy, já bych to 
chtěla mít taky tak.“ A já jim říkám: „Proč? Proč jako někdo? 
Vždyť vy máte vlasy krásné.“ Snažím se, aby si našly samy 
sebe. Ale do toho musejí dorůst.

O čem je vaše aktuální knížka, z jejíhož psaní jsme vás dnes 
vyrušili?
Je to knížka o všech podobách lásky a o vzpomínkách, které 
nás neustále ovlivňují, určují naše chování i naše pocity. Jsem 

v každé postavě té knihy, ať je mužská nebo ženská. Objevují 
se v ní všechny možné situace z mého života i ze života mých 
blízkých lidí. Samotný příběh, ta dějová linka, je pak samo-
zřejmě fikce, svět, který tvořím.
No a na té vyšší rovině, rovině vibrací, o které jsme mluvily… 
(zamyslí se) Víte, já to vlastně nepíšu, je to psáno skrze mě. 
Nikdy nezačnu psát bez toho, abych tam nahoru nepoprosila, 
nepoděkovala, nespojilo se mi to. Bílý papír mě děsí, často ne-
vím, co mám do něj promítnout. Tak se snažím jen důvěřovat, 
důvěřovat a důvěřovat, že to přijde tak, jak má, a já to napíšu 
tak, jak mám, a že tam bude všechno, co tam má být. Dokonce 
– a to už bude pro někoho asi divný – jsem přesvědčená, že 
je ta knížka už vlastně dávno napsaná a já si v podstatě jen 
„stahuju“ ty jednotlivé kapitoly toho, co už jsem kdysi napsala. 
Protože čas neexistuje. Kolikrát v hlavě přesně vidím jednotli-
vé obrazy, ale nejde mi to poskládat, nezapadá to do sebe, ale 
pak se to najednou stane a je to tak přirozené, jasné, konkrét-
ní… jako bych fakt jen četla knížku, která už je.

Takže to vlastně není žádná práce, když to nemusíte „vy-
mýšlet“?
Naopak. Je to velká práce a často mě dost vyčerpává, ale tak 
to zkrátka je. Vypilovávám každou kapitolu, každou stránku. 
Vím, že každé slovo má svůj význam a kolikrát jen přehozený 
slovosled může změnit smysl.
Ale tahle knížka, ta si mě fakt vodí. Nedávno jsem se tři týdny 
nemohla hnout z místa. Vážně jsem zvažovala, že se na to 
úplně vykašlu, že budu psát něco jiného nebo že to celé pře-
dělám, ale pak jsem se vrátila k tomu původnímu a najednou 
to zase šlo. Nebo mi jedna postava sama radikálně změnila 
svůj charakter. Začala jsem ji psát jako hodnou holku a ona se 
rozhodla být pravý opak. Já mám, jak jsem už zmínila, radši 
věci nalajnovaný, takže tohle je pro mě velké školení. Přijmi, 
jaké to je. Odevzdávej, důvěřuj.

Když pilujete každé slovo a větu, dohlížíte pak i na grafic-
kou podobu knížky? Ta má přece taky svůj význam a taky 
nese nějakou podprahovou informaci…
Postupně přecházím k naprosté jednoduchosti. Mimochodem, 
proto už tolik nechci dělat film, kde spolupracuje příliš mnoho 
lidí a energií. A já mám nějakou představu, a když to někdo 
z těch lidí udělá jinak, tak jsem smutná a je to pro mě stresují-
cí. Film je kolektivní dílo, a tudíž otázka určitých kompromisů. 
Zatímco kniha je téměř „jenom“ moje. Tu první jsem si ještě 
nechala ilustrovat, ta druhá už nemá ani ilustrace a ta aktuál-
ní bude asi graficky úplně jednoduchá a čistá.

Píšete i na papír?
Píšu do počítače, ale mám tlustý notes, kde mám ručně po-
psané všechny postavy. Úplně dopodrobna, včetně letopočtů. 
Když se pak něco zásadního děje, jdu do těchhle zápisků. 
Dneska jsem třeba potřebovala, aby se mi jedna postava 
narodila v jiném roce, ale zjistila jsem, že to nejde, že ten rok 
je v tom příběhu tak zásadní, že jsem musela naopak změnit 
něco jiného. Tyhle zápisky si píšu rukou, a nevyzná se v tom 
nikdo jiný než já a někdy ani to ne. V tom příběhu, co teď píšu, 
je poměrně hodně postav a je to dost propletené. Někdy si 
říkám, že bych potřebovala být třeba dva měsíce úplně sama. 

 Když už nemůžu u něčeho najít 
řešení, tak to v hlavě zabalím 

do modré krabice, zavřu ji, převážu 
růžovou mašlí a pošlu tam nahoru. 

 Pro mě je nejlepší přát si tak, že si 
jen představím svůj finální pocit. Jak 

se při splnění přání cítím. 
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V klidu se do toho ponořit. Ale v normálním životě ráno 
vstanu, začnu psát, mezitím ale musím vyřešit spoustu jiných 
věcí, pak musím jet pro děti do školy, nakoupit, někdo přijde 
na návštěvu, pak odvezu děti na kroužky, vyvenčím psy, uva-
řím večeři a furt to psaní přerušuju. Ale jak jsem říkala, kniha 
mě učí všechno tohle přijímat. Takže důvěřuju a modlím se, 
aby to běželo dobrým směrem.

Napadá mě, jak vy s vaší přemýšlivostí a citlivostí dáváte 
na nějakých společenských akcích takové ty neformální, 
často „plytké“ hovory o ničem?
Do společnosti chodím jen velmi výjimečně, takže si vlastně 
s nikým moc nepovídám a k plytkostem tak nedochází. 
Richard by byl radši, kdybych častěji vyrážela někam ven, 
alespoň s kamarádkami, a byla společenštější. Jenže mám 
pocit, že mám pořád tolik práce a tak málo času na svoje 
koníčky a na sebe, že si pak raději pustím film, přečtu knížku, 
zamedituju, jdu na procházku se psama, projedu se na koni. Já 
mám tolik co dělat, že bych se někdy chtěla nudit alespoň tak 
dlouho, abych zažila, že mi práce bude chybět. Z druhé strany, 
někdy moc ráda a dost divoce zapařím, potřebuju se odvázat. 
Ale ty nejlepší mejdany zažívám stejně hlavně s Richardem, 
nám se spolu báječně paří, umíme řádit do šesti do rána a je 
jedno, jestli je u toho někdo další nebo je to jenom ve dvou. 
S oblibou říkám, že je dobrý, když vedle sebe na stole leží 
buddha a pornografie, ať je to pěkně vyvážený, od každého 
trochu.

Možná s tím koněm občas podebatujete, ne?
Tak s naším koněm, s tím si povídám pořád. A to je taky pří-
běh. Já jsem vlastně netušila, že mám ke koním tak blízko. My 
jsme se k nim dostali přes naše holky, které jezdí mnoho let. 
Když pak později začala Jasmínka na koni i skákat, dostala 
svého vlastního. A já se do něj zamilovala. Takže když ona 
nejezdí, jezdím já a neskutečně mě to baví a naplňuje, cítím se 
v sedle svobodná, dokonale si odpočinu a vůbec se nebojím. 
Už po pár lekcích jsem začala cválat, a i když jsem jezdecky 
úplně na začátku, probouzím něco, co tam uvnitř mě dlouho 
dřímalo. A tak to jde lehce a samo.

Už jste prozradila, že svá přání neformulujete výčtem 
okolností, které by je měly doprovázet, ale spíše se naladíte 
na pocit, který v té chvíli cítíte. Takže se ptám – je v oblasti 
pocitů ještě nějaká meta, jak se chcete cítit? Jaká jsou v tom-
to ohledu vaše přání?
Z oblasti pocitů je to určitě stav blaženosti, který si někdy 
umím navodit. Mé přání tedy je zažívat ho co nejčastěji. Ten 
stav nezávisí na ničem vnějším, na okolnostech, nemá nic 
společného s běžnými přáními. Ta už opravdu moc nemám. 
Vychází z prostého pocitu bytí, kdy člověk vnímá, že je zdravý 
a šťastný. A v tom je obsažené vše.

No a nějaké takové ty obyčejnější sny a přání nemáte?
Ano, nějaké ty 3D sny mám, ale není to nic, bez čeho by nešlo 
žít. V téhle kategorii jsou především nějaké rozdělané pracov-
ní projekty a touha je dokončit. Pak takové to naše s Ríšou, 
že budeme přes léto žít na našem statku a přes zimu někde 

v teple. Tolik má přání z kategorie „může být a nemusí“, není 
to nic zásadního. Jsou to věci, na kterých nelpím. Důležitý je 
ten stav blaženosti.

Věříte na reinkarnace?
Jistě. A jsem přesvědčená, že se nerodíme jen na Zemi, ale 
i na jiné planety a do jiných dimenzí. Takže já už jsem se 
určitě narodila mnohokrát na různá místa ve vesmíru a sem 
na Zemi jsem se vrátila třeba i proto, že mě baví mýt si vlasy.

Opravdu jen pro mytí vlasů???
Je to docela divný, že jo? Ale my nikdy nevíme, po čem naše 
duše touží a pro co si sem přicházejí. A jeden z důvodů může 
být opravdu i jen možnost sáhnout si do mokrých vlasů, pro-
tože to v nehmotném světě duší není možné. Zažít fyzickou 
lásku a možnost dotýkat se. To tady na Zemi můžeme. A já si 
takhle před lety myla vlasy, a jak mi ta mokrá voda po nich 
stékala a já si do nich sahala, byla jsem z toho pocitu naprosto 
v úžasu a uvědomila si – Ty jo, tak pro tohle já jsem se sem 
vrátila.

Takže nejen energie, ale i ta hmota vás umí fascinovat?
Rozhodně. I když všechno je energie, i ta hmota. Poslední půl-
rok ale velmi intenzívně cítím, že jak skoro celý život pracuju 
s andělskou říší, potřebuju se teď vracet taky ke kořenům. 
K energii země, energii předků, k rituálům a zvykům našich 
babiček a prababiček. Snažím se napojovat se i na tohle 
a brát si taky zezdola – ze země – a nějak to v sobě pospojovat 
a ukotvovat to.

Když už se nám naším rozhovorem různě proplétají přání, 
nemůžu se na závěr nezeptat, co přát světu?
Ten magický rok 2012 byl jen začátek změn. Odhadovala jsem 
tenkrát, že tak 10 let bude trvat, než se to začne fakt hrotit. 
Za mě se teď dostáváme do období, kdy je enormně důležité, 
jak se člověk zachová, jak se rozhodne, dokonce i to, co si 
v nitru myslí. Ocitáme se ve stěžejním momentu nejen našich 
životů, ale i nějakého zásadního dění na Zemi. A já bych si 
moc přála, abychom se dokázali rozhodovat správně. I když, 
co je to správně? Aby to zkrátka bylo pro nejvyšší dobro nás 
všech. Abychom zůstali lidmi a uměli jsme se svým lidstvím 
dál naložit. Myslím ale, že do roku 23 to bude ještě kulmino-
vat hluboce a složitě.

Bojíte se konce světa?
Kolik už jsme jich zažili, co? Rok 2000, 2012… a ty předpovědi 
se neustále opakují. Možná je to náš strach z konečnosti, tak si 
ty konce potřebujeme nastavovat. Jako když lidi míjí bourač-
ku a jdou se podívat na mrtvoly. Na jednu stranu nás to láká 
a na druhou pekelně děsí. Každý se bojí své konečnosti, ale 
bojíme se něčeho, co je nevyhnutelné, takže proč se bát? Jedi-
ná jistá věc je, že zemřeme všichni. To se stane. Fyzické tělo 
odejde. Duše zůstává. Uvědomovat si svou vlastní konečnost 
není vůbec od věci. Je to rozhodně lepší než tu žít desítky let 
s pocitem jakési pozemské nesmrtelnosti a podle toho se pak 
i chovat.

Myslíte, že by uměly karty odhalit, co nás a svět v následují-
cích letech čeká?
Ne moc daleko. To karty neumí. Přesnější předpověď dají jen 

 Celkový obraz toho, co a proč se 
děje, ten si budu a budeme schopni 
složit třeba až za desítky let. Jestli 

vůbec někdy. 

 Víte, já to vlastně nepíšu, 
je to psáno skrze mě. 
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na pár měsíců. Ale já vlastně ani nevím, jestli bych chtěla 
znát budoucnost, všechny odpovědi. Cesta je cíl. Učit se 
během ní. Čím je cesta složitější, tím víc se učíme. A co se 
týče budoucnosti, slyšela jsem hodně černé vize, jak to 
s námi dopadne, ale s těmi se já neztotožňuju. Vidím to 
tak, že teď žijeme v náročných kulisách, ale pořád máme 
možnost vybrat si, jaké divadlo v nich budeme hrát, jak 
budeme žít. A to není málo. A navíc to vlastně nikdy ne-
může dopadnout špatně. Je to, jak to je.

1. Nejlepší mejdany zažívá s Richardem, pro tento účel 
mají dokonce přenosné šampaňské. 2. Ani na dovolené 
jí to nedá a píše a píše a píše. 3. Rodina zčásti skutečná 
(manžel a děti) a zčásti filmová – foto z natáčení 
vánočního videoklipu v roce 2020. 4. Pravé domácí 
tvoření. 5. Křest dvouletého diáře 2022/23, který napsala 
Karin spolu se svým manželem. 6. Karin a stěžejní lásky 
jejího života.
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